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 Till kommunstyrelsen 
 
 
 
 
 

 

Se över möjligheten att bredda Saltsjöbadsleden mellan Fisksätra 
och Saltsjöbaden 
 
 
2015-2016 byggdes Saltsjöbadsleden om mellan Fisksätra och Saltsjöbaden. Vägen 
smalnades av till 4 meter per körfält för att dämpa hastigheten. Samtidigt anlades en 
4 meter cykelväg på norra sidan. Vägrenen har helt tagits bort på båda sidor om 
vägen och vägen kantas nu i stället av räcken direkt intill körbanan.  
 
Man har uppnått målet att sänka hastigheten på vägen. Samtidigt vittnar många om 
att vägen blivit ”läskig”, att den är för smal för att kunna väja för något hinder på 
vägen och att man inte får köra om exempelvis mopeder som kör sakta eftersom det 
är omkörningsförbud. En olycka skulle stänga av vägen och isolera Saltsjöbaden helt. 
Många upplever att säkerheten och tryggheten på vägen blivit sämre och olyckor har 
också inträffat, tack och lov inga med dödlig utgång.  
 
Det behöver inte vara en motsättning mellan framkomlighet och trafiksäkerhet och 
man behöver inte heller ställa bil mot cykel. Vi vill se över möjligheterna att åter 
skapa en vägren längs denna sträcka. Den kan ske antingen genom att södra sidan av 
vägen fylls ut och breddas eller genom att gång- och cykelbanan minskas något i 
bredd eller kanske på något annat sätt.  
 
Stadsledningskontoret bör få i uppdrag att utreda konsekvenserna av en breddning 
av vägen när det gäller kostnader, framkomlighet och trafiksäkerhet.  
 
 
För moderaterna i kommunstyrelsen 
 
 
 
Mats Gerdau  
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